Project Name: Hard Rock Hotel Shenzhen
Design Company: CL3 Architects Limited (cl3.com)

Design Team: William Lim, Jane Arnett, Hang Wong, Simon Ho, Him Ng, Roy Lam
Client: Mission Hill Properties
Location: Shenzhen, China
Area: 26,690 m²
No. of Rooms: 258
Completion: September 2017
Photographer: Nirut Benjabanpot
Main Contractor: Shenzhen Jing Tai Feng Construction Engineering Co., Ltd 

Decorative Lighting Consultant: Shenzhen Snowball Lighting Limited
Lighting Consultant: Light Planners International Design Consultant Co., Ltd
Kitchen Consultant: Trillion Foodservices Planner Ltd 
Project Description:
Hard Rock Hotel Shenzhen is the first Hard Rock Hotel to open in China Mainland.  

Although Hard Rock Hotel is a very successful brand internationally, it is still very respectful of the high level expectation that Chinese customers are used to.  Therefore, they turned to CL3 to enhance their project delivery for the China market.  

The design takes on the strong brand DNA of rock music and superstar memorabilia to create a vibrant and energy filled interior. A custom designed golden dragon made of drum sticks and cymbals sets the tone for the arrival experience and the rest of the WOW factors to come.  
Protruding outside of the entrance façade, the gold dragon, made of 1680 of cymbals, meanders through the 10 meters tall lobby space to lead visitors to a red glass elevator lobby that will bring them to the reception on the 5th floor. Here, another installation of 160 red guitars forms the backdrop of the reception desk.  The lobby lounge on the right is filled with hard rock memorabilia including a wardrobe work by Rihanna, and a jamming area for music enthusiast.  
Left of the reception is the All Day restaurant “Sessions” which uses vinyl records as its motif for the wall artwork and screen partitions. The design carefully creates various ambiance for dining experience, Private Dining Room and semi private alcove for group events.  
The 258 guestrooms includes standards, suites and presidential suites. The 50m² standard room features a rotated bed on a round psychedelic colored carpet, and a fully open bathroom with a window bath tub. Custom designed furniture are inspired by mid-century vintage pieces.  
项目名称：深圳硬石酒店
设计公司：思联建筑设计有限公司（cl3.com）
设计团队：林伟而,  Janet Arnett, 黄永恒, 何宗融, 吴焯谦, 林智毅
客户：观澜湖地产
地点：深圳
面积：26,690 m²
客房：258间
完成日期：2017年9月
摄影：Nirut Benjabanpot
总承包商：深圳市观澜镇景泰丰建筑工程有限公司 
装饰照明顾问：深圳芬雪光电有限公司
照明顾问：深圳普莱思照明设计顾问有限责任公司 

厨房顾问：深圳市厨源餐饮设计有限公司
设计说明：
深圳硬石酒店是硬石酒店集团在中国大陆开设的首家品牌酒店。
尽管硬石酒店已经是于全球闻名遐迩的成功品牌，面对中国消费者的殷切期待仍报以最大的敬意。为此他们委托CL3团队，力促项目更加契合中国的市场需求。深圳硬石酒店在设计上延续了品牌DNA，以标志性的摇滚元素和巨星藏品打造充满能量与动感的室内氛围。一尊由钹及鼓槌定制组成的金色飞龙盘旋于入口大厅，为这场无与伦比的摇滚体验揭开序幕。
这尊金龙由1680个钹及鼓槌拼接而成，龙尾傲然显现于入口外立面，龙身蜿蜒穿过10米高的大厅，引导顾客经由桃红色玻璃电梯到达第5层的接待台。此处，一面由160把红色吉他组成的巨幅墙帘带来视觉震撼，设想它们琴弦拨动足以合奏出响彻宇宙的幻曲。接待台右侧是大堂吧，Rihanna等重磅歌星的稀世藏品点缀其间，还有可供乐迷们即兴发挥的互动区域。
接待台左侧是Sessions全日制餐厅，以黑胶唱片作为主题元素装饰墙面和屏风隔断。在空间设计上处理极为细心，为顾客营造出不同风格的用餐氛围，开放式与半私密之空间在此交汇，满足更加个性化的社交需求。
258间客房分为标准间、套间和总统套房。标准间内，床身斜置于圆形的迷幻色地毯上，成了50平方米大之开放房间的中间亮点。全开放并带有临窗大浴缸的浴室是房间另一设计亮点。家具均为定制，灵感源自二十世纪中叶的经典概念。

